
IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 30 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 

 

Eil. 

Nr.  

 

 Daly- 

vavo 

tary- 

bos 

narių 

 

Balsa- 

vo 

Už Prieš Susi- 

laikė 

Bendru 

sutari- 

mu 

T1-281 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. 

sprendimo Nr. T1-230 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės švietimo įstaigų, 

Plungės paslaugų ir švietimo 

pagalbos centro pedagoginių ir 

nepedagoginių pareigybių, 

finansuojamų iš mokymo lėšų, 

didžiausio leistino skaičiaus 2021-

2022 mokslo metams patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

 

24 - - - - b. s. 

T1-282 Dėl Mokinių priėmimo į Plungės 

rajono savivaldybės bendrojo 

ugdymo mokyklas tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

 

24 - - - - b. s. 

T1-283 

 

 

 

T1-284 

 

 

 

T1-285 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-286 

 

 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Kulių kultūros centro nuostatų 

patvirtinimo.  

 

Dėl Plungės rajono Žemaičių 

Kalvarijos kultūros centro nuostatų 

patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. 

sprendimo Nr. T1-287 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės viešosios 

bibliotekos ir jos struktūrinių 

teritorinių padalinių 2021-2022 metų 

bei Plungės rajono savivaldybės 

kultūros centrų ir jų skyrių 2020-

2021 metų pertvarkų priemonių 

planų patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2017 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T1-31 „Dėl viešosios 

įstaigos Plungės rajono savivaldybės 

ligoninės Stebėtojų tarybos 

sudarymo ir jos darbo reglamento 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 
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T1-287 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-288 

 

 

T1-289 

 

 

 

T1-290 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-291 

 

 

 

T1-292 

 

 

 

 

 

T1-293 

 

 

T1-294 

 

 

T1-295 

 

 

T1-296 

 

 

pakeitimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. 

sprendimo Nr. T1-189 „Dėl 

Piniginės socialinės paramos 

nepasiturintiems  gyventojams 

teikimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl vienkartinės socialinės paramos 

skyrimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

2021-2023 metų nekilnojamojo turto 

valdymo programos patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2014 m. gruodžio 18 d. 

sprendimo Nr. T1-377„Dėl 

pavadinimų gatvėms suteikimo, 

gatvių geografinių charakteristikų 

pakoregavimo ir Plungės rajono 

savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 

1 d. sprendimo Nr. T1-139 „Dėl 

pavadinimų gatvėms suteikimo“ 13. 

2. punkto pripažinimo netekusiu 

galios“ pakeitimo.  

 

Dėl gatvės pavadinimo suteikimo ir 

gatvės geografinių charakteristikų 

pakoregavimo. 

 

Dėl sutikimo perimti ilgalaikį ir 

trumpalaikį turtą Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise. 

 

Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos 

sutarties pratęsimo.  

 

Dėl negyvenamųjų patalpų panaudos 

sutarčių pratęsimo.  

 

Dėl turto perdavimo Plungės 

socialinių paslaugų centrui. 

 

Dėl Plungės Senamiesčio mokyklos 

turto perdavimo.  
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T1-297 

 

 

T1-298 

 

 

T1-299 

 

 

 

 

T1-300 

 

 

 

 

 

 

 

 

T1-301 

 

 

 

T1-302 

 

 

 

 

 

T1-303 

 

 

 

 

 

 

 

T1-304 

 

 

 

 

T1-305 

 

 

 

 

 

 

T1-306 

Dėl sutikimo suteikti buveinės 

adresus bendruomenėms. 

 

Dėl patalpų suteikimo patikėjimo bei 

panaudos teise.  

 

Dėl Patalpų ir statinių, kuriems 2021 

metais taikomas 3 procentų 

nekilnojamojo turto mokesčio 

tarifas, sąrašo patvirtinimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. spalio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-272 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės vietinės 

rinkliavos už komunalinių atliekų 

surinkimą iš atliekų turėtojų ir 

atliekų tvarkymą nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 

2020 - 2022 metais atliktų ir 

planuojamų investicijų derinimo. 

 

Dėl pritarimo Plungės rajono 

savivaldybės Vietos veiklos grupės 

dalyvavimui tarptautiniame 

bendradarbiavimo projekte ir lėšų 

skyrimo. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. vasario 18 d. 

sprendimo Nr. T1-49 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės 2021-2023 metų 

strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

 

Dėl uždarosios akcinės bendrovės 

„Plungės autobusų parkas“ atleidimo 

nuo nekilnojamojo turto ir žemės 

nuomos mokesčių. 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės 

tarybos 2021 m. vasario 18 d. 

sprendimo Nr. T1-50 „Dėl Plungės 

rajono savivaldybės 2021 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

 

Dėl sutikimo perimti ilgalaikį 

materialųjį turtą Savivaldybės 
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nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise. 

 

 

 

_________________________ 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

30 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  

 

2021 m. lapkričio 25 d. Nr. T-13 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2021 m. lapkričio 25 d., 13:00 – 17:30 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą rašė Renata Vičienė, Protokolo skyriaus vyr. specialistė. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 24 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo Mindaugas Pocius, UAB „Vičiūnai ir partneriai“ direktorius.  

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos 30 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės www.youtube.com kanalu.   

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 30 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2.  Informacija apie  Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento 

Plungės skyriaus vykdomas  programas. 

Pranešėja Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo 

departamento direktorė.  

3. Plungės rajono savivaldybės administracijos bei jai pavaldžių įstaigų, įmonių viešųjų 

pirkimų procesų analizės ir centralizavimo strategijos galimybių studijos pristatymas. 

Pranešėjai - Gintautas Moška ir Gintautas Aleksa, UAB „Mano konkursas“ konsultantai. 

4. Dėl pritarimo Telšių rajono savivaldybės tarybos iniciatyvai 2022-uosius Plungės rajono 

savivaldybėje paminėti, kaip Žemaičių kalbos metus.  

Pranešėjas Algirdas Žebrauskas, architektas. 

5. Turizmo paslaugų 2021 m. teikimo Plungės rajone apžvalga ir plėtros perspektyvos. 

Pranešėja Sandra Kasmauskienė, Plungės turizmo informacijos centro direktorė. 

6. Plungės sporto ir rekreacijos centro veiklos pristatymas. 

Pranešėjas Alvydas Viršilas, Plungės sporto ir rekreacijos centro direktorius. 

7. Vaikų, turinčių specialiųjų ugdymosi poreikių, ugdymo situacijos Plungės rajono 

savivaldybėje aptarimas. 

Pranešėja Jūratė Karalienė, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro Pedagoginės 

psichologinės tarnybos skyriaus vedėja. 

8. Švietimo įstaigų prieinamumas asmenims su negalia Plungės rajone.  

Pranešėjas Arvydas Liutika, Vietos ūkio skyriaus vedėjas. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-230 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro 

pedagoginių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, didžiausio leistino 

skaičiaus 2021-2022 mokslo metams patvirtinimo“ pakeitimo. 

10. Dėl Mokinių priėmimo į Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas 

tvarkos aprašo patvirtinimo. 

http://www.youtube.com/
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11. Dėl Plungės rajono savivaldybės Kulių kultūros centro nuostatų patvirtinimo.  

12. Dėl Plungės rajono Žemaičių Kalvarijos kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-287 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos ir jos struktūrinių teritorinių padalinių 2021-

2022 metų bei Plungės rajono savivaldybės kultūros centrų ir jų skyrių 2020-2021 metų pertvarkų 

priemonių planų patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-31 

„Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės Stebėtojų tarybos sudarymo ir jos 

darbo reglamento patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-189 

„Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems  gyventojams teikimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

16. Dėl vienkartinės socialinės paramos skyrimo. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų nekilnojamojo turto valdymo 

programos patvirtinimo. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 18 d. sprendimo Nr. T1-

377„Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo, gatvių geografinių charakteristikų pakoregavimo ir 

Plungės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-139 „Dėl pavadinimų 

gatvėms suteikimo“ 13. 2. punkto pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimo.  

19. Dėl gatvės pavadinimo suteikimo ir gatvės geografinių charakteristikų pakoregavimo. 

20. Dėl sutikimo perimti ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

21. Dėl negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimo.  

22. Dėl negyvenamųjų patalpų panaudos sutarčių pratęsimo.  

23. Dėl turto perdavimo Plungės socialinių paslaugų centrui. 

24. Dėl Plungės Senamiesčio mokyklos turto perdavimo.  

25. Dėl sutikimo suteikti buveinės adresus bendruomenėms. 

26. Dėl patalpų suteikimo patikėjimo bei panaudos teise.  

27. Dėl Patalpų ir statinių, kuriems 2021 metais taikomas 3 procentų nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifas, sąrašo patvirtinimo. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. T1-272 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų 

turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

29. Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2020 - 2022 metais atliktų ir planuojamų investicijų 

derinimo. 

30. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės Vietos veiklos grupės dalyvavimui 

tarptautiniame bendradarbiavimo projekte ir lėšų skyrimo. 

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-49 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

32. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ atleidimo nuo 

nekilnojamojo turto ir žemės nuomos mokesčių. 

33. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

34. Dėl sutikimo perimti ilgalaikį materialųjį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

35. Informacijos, klausimai, paklausimai. 
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35.1. Informacijos apie sveikatos priežiūros įstaigų tinklo pokyčius ir jų plėtrai planuoti 

reikalingas investicijas, siekiant sklandžiai ir laiku įgyvendinti sveikatos apsaugos reformą, 

pateikimas. 

Pranešėjai: 

Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, 

Remigijus Mažeika, VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės l. e. direktoriaus pareigas. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 30 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę.  

Audrius Klišonis paprašė tarybos narių pirmiausia išklausyti Juozo Pabrėžos pranešimą, o 

vėliau posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę.   

Tarybos nariai mero prašymui pritarė, pastabų dėl darbotvarkės neturėjo, ji patvirtinta 

bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę. 

2. Pirmiausia aptarti 4-ąjį darbotvarkės klausimą.  

 

4. SVARSTYTA. Pritarimas Telšių rajono savivaldybės tarybos iniciatyvai 2022-uosius 

Plungės rajono savivaldybėje paminėti, kaip Žemaičių kalbos metus.  

Pranešėjas Juozas Pabrėža, profesorius, kalbėjo apie žemaičių klabos svarbą, pristatė Telšių 

rajono savivaldybės iniciatyvą ateinančius metus paminėti, kaip Žemaičių kalbos metus.  

Juozas Pabrėža kvietė prie iniciatyvos prisijungti ir Plungės rajono savivaldybę. 

Marijus Kaktys palinkėjo išsaugoti žemaitiškumą, puoselėti žemaičių kalbą šeimose. 

Jolanta Skurdauskienė klausė, ar yra Lietuvoje savivaldybių, pradėjusių rengti Žemaičių 

kalbos programą, skirtą mokiniams ugdyti.  

Juozas Pabrėža informavo, kad Telšiuose specialiai tam sudaryta darbo grupė jau pradėjo 

rengti Žemaičių kalbos ir rašybos programą.  

Asta Beierle Eigirdienė sakė, kad ir Plungės rajono savivaldybei reikėtų parengti Žemaičių 

kalbos minėjimo 2022-aisiais metais programą. Siūlė pagalvoti, kurį mėnesį, t. y. šių metų gruodį ar 

kitų metų sausį, teikti tarybai tvirtinti tą programą.  

Gediminas Norvaišas pasiūlė kitais metais naujoms gatvėms suteikti žemaitiškus 

pavadinimus. 

Audrius Klišonis siūlė sudaryti darbo grupę, kuri parengtų programą Žemaičių kalboms 

metams paminėti. Rekomendavo pasidomėti kitų savivaldybių (Skuodo, Kretingos, Telšių rajonų) 

patirtimi.  

Liudas Skierus kalbėjo apie gatvių, vietovardžių senųjų pavadinimų atkūrimą.  

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė mero ir jo pavaduotojos siūlymams artimiausiu metu 

sudaryti darbo grupę Žemaičių kalbos minėjimo 2022-aisiais metais programai parengti. 

NUSPRĘSTA. Pritarti siūlymui sudaryti darbo grupę Žemaičių kalbos minėjimo 2022-

aisiais metais programai parengti.  

 

2. SVARSTYTA. Informacija apie Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo 

departamento Plungės skyriaus vykdomas  programas. 

Pranešėja Jurgita Petraitienė, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo 

departamento direktorė, trumpai pristatė informaciją apie Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų 

aptarnavimo departamento Plungės skyriaus vykdomas  programas (medžiaga pridedama). 

Asta Beierle Eigirdienė pasidomėjo, ar lietuviai atsisako dirbti kai kuriuos darbus, kad tenka 

įdarbinti ukrainiečius. 

Jurgita Petraitienė paprašė Daivos Šakinienės, Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų 

aptarnavimo departamento Plungės skyriaus vedėjos, kad pakomentuotų minėtą situaciją. Pasak jos, 

ši tendencija nėra stebima.  

Daiva Šakinienė kalbėjo, jog Vičiūnų grupės įmonėse darbas yra sunkus. Pasak jos, 
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Užimtumo tarnyba dirba ta kryptimi. Pateikė pavyzdį, kaip vyko atranka užimti laisvas darbo 

vietas: atrankoje dalyvavo 20 asmenų, tolimesnei atrankai pakviesti 6 asmenys. Tikimasi, kad 

minėti 6 asmenys bus įdarbinti.    

Marijus Kaktys sakė, jog lentelėje matė, kad šiais metais labiausiai sumažėjo jaunimo iki 29 

m. dalis – 21 proc., o prieš tai buvo 99 proc. Klausė, ar tikrai ir kas atsitiko, jeigu tiek įsidarbino. 

Toliau kalbėjo apie naujo įstatymo rengimą.   

Jurgita Petraitienė sakė, jog 2020 metais jaunimo bedarbystė buvo 29 proc., o šiais metais - 

21 proc. Pasak jos, sumažėjo 8 proc. Vėliau kalbėjo apie naująjį įstatymą.  

Liudas Skierus kalbėjo apie apsunkintą, ilgai trunkantį užsieniečių įdarbinimo procesą. 

Klausė, kokia galimybė daryti įtaką Vyriausybei, kad palengvintų bei pagreitintų užsieniečių 

įdarbinimo procesą. 

Pasak Jurgitos Petraitienės, visi trikdžiai, įsivežant trečiųjų šalių piliečius, yra susiję su 

migracijos reikalavimais. Sakė, jog Užimtumo tarnyba darbo rinkos testą atlieka per 5 dienas. J. 

Petraitienės teigimu, tai nėra esminė problema, dėl ko tiek ilgai užtrunka įsivežimo procesas.   

Liudas Skierus klausė bei piktinosi, ką veikia Užimtumo tarnyba tas 5 dienas. Pasak jo, 5 

dienų terminas yra per ilgas.  

Pranešėja sakė, jog reikia įvertinti dokumentus ir pan. Pasak jos, kai kurios trūkstamos 

specialybės yra įtrauktos į sąrašus, todėl įdarbinant specialistus ateityje Užimtumo tarnybos leidimo 

nebereikės. 

Vyko diskusija. Jai pasibaigus, Audrius Misiūnas klausė, gal Užimtumo tarnyba finansuoja 

kokias nors programas, kad užsieniečiai galėtų kelti savo profesinę kvalifikaciją arba ją  įgyti. Pasak 

jo,  užsieniečiai būna skirtingų kvalifikacijų, o darbdaviai ne visais atvejais turi galimybių juos  

siųsti mokytis.    

Jurgita Petraitienė paminėjo, jog Ekonominės Bendrijos narių šalių piliečiai gali naudotis 

visomis paslaugomis, kaip ir Lietuvos piliečiai, tačiau trečiųjų šalių piliečiai, kai jie gauna leidimą 

gyventi Lietuvoje, ir jeigu jie yra bedarbiai, gali registruotis ir lygiai taip pat naudotis paslaugomis. 

Pasak jos, jie turi atitikti migracijos reikalavimus, kad jie gali čia gyventi ir čia ieškotis darbo.  

Savivaldybės meras pastebėjo, jog sunku patikėti, kad Plungėje yra 10 proc. bedarbių. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos bei jai pavaldžių įstaigų, 

įmonių viešųjų pirkimų procesų analizės ir centralizavimo strategijos galimybių studijos 

pristatymas. 

Pranešėjas Gintautas Moška, UAB „Mano konkursas“ konsultantas, pristatė Plungės rajono 

savivaldybės administracijos bei jai pavaldžių įstaigų, įmonių viešųjų pirkimų procesų analizę ir 

centralizavimo strategijos galimybių studiją.  

Adomas Zamulskis teiravosi, koks konsultantams susidarė įspūdis apie Savivaldybei 

pavaldžiose įstaigose viešuosius pirkimus organizuojančių darbuotojų kompetenciją, domėjosi, gal 

atrado ko nors išskirtinio.  

Gintautas Aleksa, vykdęs darbuotojų apklausas, papasakojo, kaip jam sekėsi atlikti pavestą 

užduotį. Pasak jo, ne visos įstaigos geranoriškai sutiko pateikti prašomus duomenis, kitos ir 

nepateikė, o kai kuriose visi pirkimų dokumentai iki šiol pildomi tik ranka, t. y. šis procesas nėra 

skaitmenintas. 

Gintautas Moška teigė, kad brandos lygis nėra aukštas, tačiau situacija panaši kaip ir kitose 

savivaldybėse. Jo manymu, kad pasiektų geresnių rezultatų, kai kurioms įstaigoms reikia pagalbos 

vykdant viešuosius pirkimus.  

Liudas Skierus teiravosi Mindaugo Kauno, kada Savivaldybės administracija bus 

pasiruošusi pradėti įgyvendinti pokyčius.  

Mindaugas Kaunas teigė, kad viskas priklauso nuo žmogiškųjų išteklių, nori viską pasidaryti 

nelaukiant 2023 m. Administracijos direktorius žadėjo pasistengti kai kuriuos veiksmus atlikti iki 

2022 m. liepos 1 d. Jis atkreipė dėmesį į tai, kad pirmiausia reikia pasirinkti modelį, kuria kryptimi 

vykdyti pokyčius.  
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Liudas Skierus klausė, ar galima diskusijos dėl modelio parinkimo rengimą bei sprendimo 

projekto teikimą planuoti jau gruodžio mėnesį.   

Mindaugas Kaunas atsakė, kad iki gruodžio mėnesio dar būtų sunku kažką paruošti. Kalbėjo 

apie kitų metų sausio pabaigą – vasario pradžią.  

Liudas Skierus dar domėjosi, ar pokyčiai vyktų iškart visose įstaigose, ar galima jas įtraukti 

palaipsniui.  

Gintautas Moška sakė, kad pirmiausia reikia sutvarkyti teisinę bazę visoms įstaigoms.  

Liudas Skierus teigė norintis pokyčių kuo greičiau. Pasidžiaugė, kaip šiuo metu pirkimus 

vykdo pati Savivaldybės administracija, nes taip taupomos Savivaldybės biudžeto lėšos.  

Rimas Dužinskas teiravosi, ar Savivaldybės administracijos vadovas žino, kurios įstaigos 

nepateikė informacijos apie viešųjų pirkimų organizavimą. 

Gintautas Moška atsakė, kad Savivaldybės administracijai atskirame posėdyje buvo pateikta 

išsamesnė informacija apie vykdytą tyrimą.  

Audrius Misiūnas suabejojo konsultantų pasiūlytu antruoju tikslu. Jis prašė tą tikslą pagrįsti, 

paaiškinti, kaip smulkiojo verslo atstovai labiau įsitrauks į viešųjų pirkimų organizavimo procesą.  

Gintautas Moška sakė, kad priemonių yra daug, jas reikia įteisinti teisės aktuose.  

Raimondas Doviltis prašė patarimo dėl viešųjų pirkimų organizavimo gydymo įstaigose, 

gavusiose finansavimą. 

Gintautas Moška negalėjo pateikti konkretaus atsakymo, siūlė pirmiausia išsikelti tikslą, 

kurį norima pasiekti.  

Adomas Zamulskis, sureaguodamas į Mindaugo Kauno pasisakymą, teigė, jog sprendimą, 

kurį modelį pasirinkti, turės priimti Savivaldybės administracija, o tarybos nariai po Naujų metų 

lauks konkretesnės vizijos pristatymo.  

Audrius Klišonis sakė, kad kitų metų sausio mėnesį galėtų surengti neformalų viešą 

pristatymą, o sprendimą tvirtinti kartu su Savivaldybės biudžeto projektu.  

Algirdas Pečiulis sakė norintis labiau pasigilinti į pateiktą informaciją. Prašė Savivaldybės 

administracijos pateikti išsamesnę informaciją apie atliktą tyrimą.  

Audrius Klišonis sakė, kad Gintautas Moška galėtų su tarybos nariais pasidalinti ta 

išsamesne atlikto tyrimo informacija, kurią prieš kurį laiką pristatė Savivaldybės administracijai.   

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

5. SVARSTYTA. Turizmo paslaugų 2021 m. teikimo Plungės rajone apžvalga ir plėtros 

perspektyvos. 

Pranešėja Sandra Kasmauskienė, Plungės turizmo informacijos centro (toliau – PTIC) 

direktorė, trumpai pristatė turizmo paslaugų 2021 m. teikimo Plungės rajone apžvalgą ir plėtros 

perspektyvas (medžiaga pridedama). 

Jolanta Skurdauskienė klausė, ar per šiuos metus Plungės rajone atsirado naujų, 

perspektyvių turizmo objektų.  

Sandra Kasmauskienė atsakė, kad naujų turizmo objektų neatsirado. Papasakojo apie kitus, 

šiais metais išpopuliarėjusius, objektus. 

Audrius Misiūnas teiravosi, kur galima įsigyti suvenyrų su Plungės atributika.  

Pranešėja informavo, kad suvenyrų galima rasti PTIC pastate.  

Jolanta Skurdauskienė klausė, ar pakanka orientacinių ženklų, nukreipiančių į lankytinus 

turizmo objektus. 

Sandra Kasmauskienė atsakė, kad kelių orientacinių ženklų trūksta, tačiau bendrai situacija 

vertinama neblogai.  

Gediminas Norvaišas atkreipė dėmesį į tai, jog Varkalių piliakalnio orientacinis ženklas 

pastatytas ne prie to kelio.  

Sandra Kasmauskienė sakė, kad dėl šio trūkumo pašalinimo jau kalbėjo su Nausodžio 

seniūnu.  

Audrius Klišonis informavo, kad situaciją sunkina tai, jog šis kelias priklauso Lietuvos 

automobilių kelių direkcijai, todėl ženklo perkėlimo procedūra – sudėtingesnė.  
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Savivaldybės meras išsakė savo pastebėjimus dėl skaidrumo trūkumo deklaruojant nakvynes 

bei išreiškė viltį, kad, įgyvendinus stočių sujungimo projektą, išaugs Plungės miesto patrauklumas.  

Sandra Kasmauskienė paprašė turizmo paslaugų apžvalgas leisti pristatyti pavasarį, kai bus 

visi praėjusių metų duomenys.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

6. SVARSTYTA. Plungės sporto ir rekreacijos centro veiklos pristatymas. 

Pranešėjas Alvydas Viršilas, Plungės sporto ir rekreacijos centro (toliau – PSRC) 

direktorius, trumpai pristatė PSRC veiklą bei planus kitiems metams (medžiaga pridedama). 

Vida Bondauskienė informavo apie tai, kad gavo raštą iš Savivaldybės administracijos „Dėl 

sporto salių užimtumo ir trenerių darbo laiko apskaitos“. Paminėjo, jog raštu Savivaldybės 

administracija informavo: „Spalio 20, 21, 23 ir 27 dienomis akademiko Adolfo Jucio progimnazijos 

sporto salėje, 20 dieną - „Saulės“ gimnazijoje sporto salėje, 20, 21, 23 dienomis - Senamiesčio 

mokyklos sporto salėje,  21 d. - „Ryto“ pagrindinės mokyklos sporto salėje buvo pastebėta, jog 

pagal Plungės sporto ir rekreacijos centro salių užimtumo tvarkaraštį salėse nevyko užsiėmimai. 

Peržiūrėjus spalio mėnesio trenerių darbo laiko apskaitos žiniaraštį, nustatyta, kad tomis dienomis ir 

valandomis treneriai užsiėmimus vykdė. Atsižvelgiant į nustatytus neatitikimus, prašome išsiaiškinti 

susidariusią situaciją. Platesnę informacija galime pateikti elektroniniu paštu“. V. Bondauskienė 

sakė, jog paprašė minėtos platesnės informacijos, kurią gavo. Paminėjo, jog gavo sporto salių 

užimtumo grafikus, kuriuose nurodytos savaitės dienos, trenerių pavardės, vedamų treniruočių su 

konkrečių vaikų sąrašais. Sakė, kad rašte išvardintomis spalio dienomis buvo patikrintas salių 

užimtumas, t. y. 14 treniruočių, iš jų 8 treniruotės nevyko. Pasak V. Bondauskienės, ji gavo spalio 

mėnesio darbo apskaitos žiniaraštį, kuriame užrašytos 37 val., įskaitant ir tas, kur galimai 

treniruotės nevyko, ir tik prie vieno trenerio parašyta, kad jis buvo komandiruotėje. V. 

Bondauskienės teigimu, po žiniaraščiais pasirašė Alvydas Viršilas, PSRC direktorius. Klausė, kaip 

direktorius paaiškins minėtą situaciją, nes, kaip įstaigos vadovas, yra atsakingas už pedagoginę 

priežiūrą ir kontrolę. 

 Alvydas Viršilas sakė, jog vakar parengė atsakymą bei išsiaiškino situaciją su treneriais. 

Apgailestavo, jog, važiuojant tikrinti trenerių darbo, nėra kviečiami atstovai iš PSRC. Kalbėjo: 

„Neturiu jokio tikslo slėpti, jeigu kažkas, kažkur nevyksta. Nuolat vykdome patikras, - ir aš, ir 

pavaduotoja bet kuriuo laiku. Ne visada fiksuojama; jeigu viskas yra gerai, protokolo nerašome. 

Fiksuojame, kiek yra vaikų. Vienintelio E. Jurgučio atvejo dar negaliu paaiškinti, nes jis turi 

nedarbingumo pažymėjimą. Kiti visi atvejai yra paaiškinti, kodėl ir kaip užsiėmimai nevyko. 

Išsiaiškinome su treneriais.“ Pasak A. Viršilo, tai tik darbiniai niuansai. Pastebėjo, jog pasitiki 98-99 

proc. trenerių. Sakė, jog per kiekvieną susirinkimą treneriai yra įspėjami, kas bus, jeigu jie 

nesilaikys darbo drausmės. Alvydo Viršilo teigimu, didžioji dalis trenerių informuoja telefonu arba 

el. paštu apie treniruočių laiko ar vietos pasikeitimus. Pateikė pavyzdžius. Sakė, jog jeigu treneriai 

neinformuoja, tada yra taikomos pačios griežčiausios bausmės.      

Vida Bondauskienė klausė, ar visi pakeitimai yra forminti direktoriaus įsakymu. 

Alvydas Viršilas sakė, jog direktoriaus įsakymo nėra, tačiau Vidaus tvarkos taisyklėse yra 

numatyta, kad treneris, keisdamas darbo laiką bei vietą, privalo informuoti administraciją el. paštu, 

arba telefonu. Pateikė pavyzdį. 

Savivaldybės meras sakė, jog viskas būtų gerai, tačiau dokumentai turi būti sutvarkyti. 

Pasak jo, jog už treneriams mokamus pinigus turi būti atidirbama.  

Algirdas Pečiulis sakė, jog iš direktoriaus pranešimo išgirdo, kad dziudo salė lieka žirgyne. 

Pasak jo, kiek jis atsimena, pirminiuose projektuose minėtose patalpose buvo vardijama, kad bus 

kavinė, o antrame aukšte – kino salė. Klausė, ar kas keitėsi, ar yra „dirbama tyliai“. 

Audrius Klišonis sakė, jog dziudo sporto salė yra numatyta antrame aukšte, bet kitoje pusėje 

(vakariniame fligelyje).     

Gintaras Bagužis teiravosi apie darbą Kretingoje. 

Alvydas Viršilas sakė: „Ačiū, blogai“. Paminėjo, jog iki Naujų metų dirba ir šiame mieste 

0,75 etato. Kalbėjo, jog nori dirbti Plungėje, tačiau nuolat jaučia nemažą spaudimą, todėl tenka 
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ieškotis alternatyvos.  

Gintaras Bagužis klausė, kiek dar laiko jis „sėdės dviejose kėdėse“. 

Alvydas Viršilas sakė, jog iki Naujųjų metų.  

Vyko diskusija. 

Audrius Misiūnas pastebėjo, kad vandens šventėje „Vikingų regata“ dalyvauja nemažai 

svečių iš kitų savivaldybių, kurie būna geriau pasiruošę arba profesionaliai sportuoja. Klausė, ar, 

galvojant apie kitų metų šventę, nereikėtų išskirti dieną tik plungiškiams arba svečiams riboti ir pan. 

Pajuokavo, kad jau dabar pradeda minėtai šventei ruoštis bei treniruotis, nes visi nori laimėti.  

Alvydas Viršilas džiaugėsi renginio populiarumu. Sakė, jog praeitais metais tikrai daug 

komandų dalyvavo, o šiais metais sunkiai rinkosi komandos, todėl apriboti kitiems dalyvavimo  

nėra tikslo. Pasak jo, padaryti įskaitą tarp Plungės komandų ir tarp kitų - būtų priimtinas 

pasiūlymas. 

Vėl vyko diskusija. Jai pasibaigus, Adomas Zamulskis domėjosi darbo užmokesčio 

skirtumais 2020 ir 2021 m.  

Paminėta, kad pateikti 2021 m. duomenys yra 10 mėnesių. 

Adomas Zamulskis kalbėjo apie sporto bazes, jų pritaikymą, lankymą bei vietų trūkumą.  

Klausė, ar neplanuojama mažinti (didinti) sporto šakų skaičiaus. 

Alvydas Viršilas sakė, jog yra žinoma situacija, kad futbolininkams salių trūksta. Siūlė 

futbolininkams pradėti dirbti ir šeštadieniais. Pasak jo, dauguma PSRC trenerių dirba ir 

šeštadieniais. Jo nuomone, tada situacija šiek tiek pagerėtų. Atsakydamas į antrą klausimą dėl sporto 

šakų, PSRC direktorius atkreipė dėmesį į tai, kad buriavimo būrelį lanko tik 6 vaikai, treneris – 

garbingo amžiaus. Kalbėjo: „Ar mes galime ryžtis panaikinti šitą sporto šaką. Čia jau kaip ir tarybos 

sprendimas turėtų būti.“ Direktoriaus teigimu, sąlygos yra geros, tradicijos labai senos, yra ežeras ir 

pan. Paminėjo, jog kalbėjosi su jaunu treneriu, tačiau trūksta buriavimo inventoriaus. Jo teigimu, 

Šarūnas Mikašauskas būtų pasiruošęs ateiti darbuotis, kad ir pačiu mažiausiu krūviu. Alvydo Viršilo 

nuomone, reikėtų susėsti ir spręsti šį klausimą.  

Audrius Klišonis sakė, kad šis klausimas yra diskutuotinas. Pasak jo, tokią sporto šaką 

reikėtų turėti realią, o ne vegetuojančią, todėl reikėtų pasižiūrėti, kokių finansinių išteklių 

reikalaujama. Mero teigimu, panaikinti yra lengviausia. Vėliau kalbėjo apie lietuvišką ritinį.  

Toliau Savivaldybės meras padėkojo direktoriui už pristatymą ir sakė, kad, formuojant 2022 

metų biudžetą, reikėtų numatyti, kad naujasis sporto kompleksas galėtų veikti, todėl reikia pagalvoti 

apie trenerius. Taip pat reikėtų pasitarti, kurioje eilutėje būtų numatytos lėšos 3-4 klasių vaikų 

mokymui plaukti. Paminėjo, jog reikalingos tokios programos.  

Baigdamas A. Klišonis sakė: „Alvydai, būtų malonu, kad tokių dalykų nebūtų, ką raštu 

gavau iš Administracijos“.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

7. SVARSTYTA. Vaikų, turinčių specialiųjų ugdymosi poreikių, ugdymo situacijos Plungės 

rajono savivaldybėje aptarimas. 

Pranešėja Jūratė Karalienė, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro Pedagoginės 

psichologinės tarnybos skyriaus vedėja, trumpai pristatė vaikų, turinčių specialiųjų ugdymosi 

poreikių, ugdymo situaciją Plungės rajono savivaldybėje (medžiaga pridedama). 

Vida Bondauskienė pasidalijo savo pastebėjimais šia tema, papasakojo apie LR Vyriausybės 

planuojamus pokyčius nuo 2024 m. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

8. SVARSTYTA. Švietimo įstaigų prieinamumas asmenims su negalia Plungės rajone.  

Pranešėjas Arvydas Liutika, Vietos ūkio skyriaus vedėjas, trumpai pristatė informaciją apie 

švietimo įstaigų prieinamumą asmenims su negalia Plungės rajone (medžiaga pridedama). 

Algirdas Pečiulis teigė, kad pranešimas informatyvus, tačiau, norint pasiekti tam tikrų 

rezultatų, reikia ne vien klausytis, bet ir imtis veiksmų. Jis pasiūlė arba įpareigoti Savivaldybės 

administraciją parengti konkretų priemonių planą, arba kitų metų Savivaldybės biudžete numatyti 
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konkrečią sumą įstaigų pritaikymui asmenims su negalia.   

Arvydas Liutika informavo, kad jau yra gavęs pavedimą iš Švietimo, kultūros ir sporto 

komiteto gruodžio mėnesiui parengti tą planą, tačiau tai nėra lengva padaryti, nes nežinomos 

sąlygos, techniniai sprendimai. Jis siūlė rimčiau paanalizuoti tuos 6 objektus, atlikti jų pritaikymo  

skaičiavimus.  

Audrius Klišonis siūlė su Švietimo, kultūros ir sporto bei Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų 

komitetų nariais pasitarti dėl objektų eiliškumo. Jis sakė suprantąs, kad visų švietimo įstaigų iškart 

pritaikyti nepavyks.  

Jonas Mockūnas sakė, kad reikėtų bendro sutarimo dėl 7 ir 8 klausimų metu aptartų 

problemų sprendimo. Siūlė parengti bendrą partijų, komitetų susitarimą šioms problemoms spręsti.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. 

T1-230 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, didžiausio leistino 

skaičiaus 2021-2022 mokslo metams patvirtinimo“ pakeitimas. 

Vida Bondauskienė informavo, kad jau po Komiteto posėdžio buvo gautas dar vienas 

Plungės lopšelio-darželio „Vyturėlis“ prašymas skirti 0,2 etato ikimokyklinio ugdymo auklėtojui 

prailgintoje grupėje Prūsalių skyriuje.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-281 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Mokinių priėmimo į Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokyklas tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydama 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-282 pridedamas).  

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Kulių kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė  trumpai pristatė sprendimo projektą, įvardijo pagrindinius 

nuostatų pakeitimus.  

Gediminas Norvaišas teiravosi apie etatus bei lėšas jiems išlaikyti. 

Vida Bondauskienė priminė, kad anksčiau vykusiame Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

posėdyje buvo kalbėta apie tai, jog pats Kultūros centras turi atlikti skaičiavimus, ar jam reikia 

papildomų etatų ir prireikus kreiptis su prašymu.  

Audrius Klišonis siūlė pritarti pateiktam sprendimo projektui su protokoliniu nutarimu: 

Įpareigoti Kultūros centrą atlikti skaičiavimus dėl muziejininko etato steigimo.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA: 

1. Įpareigoti Plungės rajono savivaldybės Kulių kultūros centrą atlikti skaičiavimus dėl 

muziejininko etato ir prireikus kreiptis su prašymu dėl lėšų skyrimo etatui steigti.  

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-283 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono Žemaičių Kalvarijos kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, įvardijo pagrindinius 

nuostatų pakeitimus.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 
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Audrius Klišonis siūlė ir šį Kultūros centrą įpareigoti atlikti skaičiavimus dėl muziejininko 

etato steigimo.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu, Savivaldybės mero pasiūlymui neprieštarauta. 

NUSPRĘSTA: 

1. Įpareigoti Plungės rajono savivaldybės Žemaičių Kalvarijos kultūros centrą atlikti 

skaičiavimus dėl muziejininko etato ir prireikus kreiptis su prašymu dėl lėšų skyrimo etatui steigti. 

2. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-284 pridedamas).  

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-287 „Dėl Plungės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos ir jos struktūrinių teritorinių 

padalinių 2021-2022 metų bei Plungės rajono savivaldybės kultūros centrų ir jų skyrių 2020-2021 

metų pertvarkų priemonių planų patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja Vida Bondauskienė  trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-285 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. 

T1-31 „Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės Stebėtojų tarybos sudarymo ir 

jos darbo reglamento patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-286 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugsėjo 24 d. sprendimo 

Nr. T1-189 „Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams teikimo Plungės rajono 

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo 

esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-287 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Vienkartinės socialinės paramos skyrimas. 

Pranešėjas Raimondas Doviltis trumpai pristatė sprendimo projektą.  

Audrius Klišonis kalbėjo apie žmogaus teisę apsaugoti jo asmens duomenis viešoje erdvėje. 

Raimondas Doviltis pateikė savo pastebėjimus dėl gydymo ir jo išlaidų kompensavimo. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-288 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų nekilnojamojo turto 

valdymo programos patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė, trumpai 

pristatė sprendimo projektą, nurodydama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-289 pridedamas). 
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18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 18 d. sprendimo 

Nr. T1-377„Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo, gatvių geografinių charakteristikų pakoregavimo ir 

Plungės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-139 „Dėl pavadinimų 

gatvėms suteikimo“ 13. 2. punkto pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projekto esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-290 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Gatvės pavadinimo suteikimas ir gatvės geografinių charakteristikų 

pakoregavimas. 

Rimas Dužinskas nusišalino nuo klausimo svarstymo bei sprendimo priėmimo.  

Pranešėja Daina Martišienė informavo, kad tarybai teikiami 2 sprendimų projektai. Pasak 

pranešėjos, naujai gatvei Macenių k. siūloma suteikti šiuos pavadinimus: „Gamyklos g.“ arba 

„Ropkalnio g.“ 

Jolanta Skurdauskienė informavo, kad vieną iš pavadinimų („Ropkalnio g.“) pasiūliusi 

Žymių žmonių, istorinių datų, įvykių įamžinimo ir gatvių pavadinimų suteikimo komisija nežinojo, 

jog naujos gatvės rengimo iniciatoriai turėjo savo pasiūlymą. Jos nuomone, reikėtų atsižvelgti į jų 

nuomonę ir naujai gatvei suteikti tokį pavadinimą, kokį jie prašo, t. y. „Gamyklos g.“  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui su pavadinimu 

„Gamyklos g.“.  

Bendru sutarimu nutarta naujai gatvei Macenių k. suteikti pavadinimą „Gamyklos g.“  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-291  pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Sutikimas perimti ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-292 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų nuomos sutarties pratęsimas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-293 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų panaudos sutarčių pratęsimas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-294 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Turto perdavimas Plungės socialinių paslaugų centrui. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-295 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės Senamiesčio mokyklos turto perdavimas.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu..  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-296 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Sutikimas suteikti buveinės adresus bendruomenėms. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama jo esmę. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-297 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Patalpų suteikimas patikėjimo bei panaudos teise.  

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projektą. 

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-298 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Patalpų ir statinių, kuriems 2021 metais taikomas 3 procentų 

nekilnojamojo turto mokesčio tarifas, sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė trumpai pristatė sprendimo projekto esmę.  

Audrius Klišonis sakė, kad kai kurios seniūnijos galėjo labiau pasistengti rinkdamos 

informaciją apie neprižiūrimus statinius.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-299 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. spalio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-272 „Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš 

atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Audrius Klišonis pasidomėjo metodika, kuria remiantis keičiami vietinės rinkliavos už 

komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dydžiai. Pasak jo, minėtos 

metodikos 4 skyriuje „Vietinės rinkliavos dydžio skaičiavimo tvarka“ yra numatyta, kad baziniai 

dydžiai skaičiuojami ir perskaičiuojami vadovaujantis Savivaldybės tarybos patvirtinta dydžių 

nustatymo metodika. Klausė, ar Komiteto posėdyje buvo pristatytas skaičiavimas, pagrįstas minėtos 

metodikos nuostatomis.  

Adomas Zamulskis sakė, jog konkrečiai nebuvo akcentuota. 

Audrius Klišonis pastebėjo, jog metodika nėra pakeista. Klausė, gal prie posėdžio yra 

prisijungęs Vidimantas Domarkas. Kalbėjo: „Jeigu sprendimas parengtas pažeidžiant tą metodiką, 

jis negalėtų būti legatyvus. Priešingu atveju mums reikia pakeisti metodiką ir tada svarstyti šį 

klausimą.“ 

Adomas Zamulskis sakė, jog nebuvo gauta pastabų nei iš Vyriausybės atstovo, nei iš kitų. 

Pastebėjo, jog nemato jokių priežasčių, kad nebūtų galima priimti šio sprendimo. Jo nuomone, jeigu 

yra kokių neatitikimų, bus galima prie šio klausimo dar sugrįžti. 

Vyko diskusija. 

Algirdas Pečiulis sakė: „Kuo labiau nagrinėjame šį sprendimą, tuo labiau jį suveliame. 

Administratorius nebesupras, kaip jį valdyti.“ Pasak jo, pateikto sprendimo projekto pavadinime yra 

parašyta, kad keičiami nuostatai. Klausė, ar matyti, kad prie sprendimo projekto yra pridėti 

nuostatai. Kalbėjo, jog nuostatai  buvo patvirtinti spalio mėnesį, o dabar keičiamas tik priedas, 

tačiau įvardijama, kad keičiami nuostatai. Vėliau klausė, kas galėtų išgryninti, ar mūsų darželiai, 

mokyklos yra pelno, ar pelno nesiekiančios, vykdo komercinę veiklą, ar nevykdo. Pasak jo, yra 

minėtoms įstaigoms patvirtintos dešimtys įkainių, ir jos vykdo patalpų nuomą, bendrabučių nuomą 

moksleiviams, atlieka kopijavimo paslaugas ir pan. Reiškia, kad jos generuoja pajamas ir vykdo 
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komercinę veiklą pagal žodžio „komercija“ sąvoką. A. Pečiulio nuomone, visiškai nebuvo 

laikomasi patvirtintos metodikos. Toliau kalbėjo, apie nekilnojamojo turto objektų kategorijas, 

kurios pradiniame sprendime buvo patvirtintos 23, o dabar jau yra 25. Pasak jo, jau nuo čia turėjo 

būti skaičiuojamas bazinis rinkliavos dydžio mokestis, tačiau nebuvo to laikomasi. A. Pečiulio 

teigimu, visiškai nebuvo laikomasi tos pačios metodikos 34 punkto reikalavimo, ir jį pacitavo. Jokių 

žvaigždučių ir išimčių negali būti, - sakė A. Pečiulis. Jeigu tai yra sporto paskirties pastatai, - 

vienodas mokestis, jeigu administracinės paskirties, - vienodas mokestis ir pan. Pabrėžė, jog jokių 

išimčių tai kategorijai neturi ir negali būti. Kalbėjo: „Visa tai įvertinus, darytina išvada, kad 

projektas gali būti prilyginamas korupciniam ir administracinio pobūdžio sprendimui, t. y. 

piktnaudžiavimas suteiktomis galiomis, priimant sprendimą. Tokio sprendimo mes negalime 

priimti, ir aš siūlau jį grąžinti redaguoti. Priešingu atveju jis turės būti atšauktas kitų institucijų, 

jeigu mes priimsime“.  

Adomas Zamulskis sakė, jog šiuo sprendimu yra keičiamas priimtas tarybos sprendimas. 

pastebėjo, jog yra keičiama tik dydžių lentelė. Toliau kalbėjo apie pelno siekiančias, ar 

nesiekiančias įstaigas. Paminėjo, jog kažkuriame Komiteto posėdyje, TRATC direktorius buvo 

sakęs, kad patys spręsime, kai kreipsis kokia įstaiga, t. y. važiuosime pas juos ir kalbėsime minėta 

tema. Jo nuomone, taryba gali nuspręsti, kam sumažinti, kam pakelti, o kam palikti tam tikrus 

rinkliavos dydžius. 

Asta Beierle Eigirdienė sakė, jog biudžetinės įstaigos tikrai yra pelno nesiekiančios 

organizacijos. Pasak jos, tai nėra namų ūkiai ir pan. Kalbėjo: „Noriu gerbiamam Algiui priminti, - 

kai jūs buvote komiteto pirmininkas 2017 metais, buvo lygiai taip pat rinkliavos nuostatai tvarkomi 

ir priimami. Jūs net gi užstojote biudžetines įstaigas, vyko diskusija, ir jūs klausėte, ar buvo 

skaičiuota, kokia našta atsiras Savivaldybės biudžetui dėl biudžetinių įstaigų atliekų tvarkymo 

apmokestinimo. Tais laikais jums biudžetinės įstaigos labiau rūpėjo. Kažkaip keistai pakeitėte 

poziciją, kai atsidūrėte opozicijoje“.  

Algirdas Pečiulis sakė, jog nori dar sureaguoti į Komiteto pirmininko pasakymą „priimkime, 

po to taisykime“. Pasiūlė pažiūrėti 2017 metais priimtą tarybos sprendimą, kuriame aiškiai yra 

įvardinta: „pastovioji dalis turi būti vienodo dydžio visoms esančioms tos kategorijos grupėms“. 

Pasak jo, negali būti išimčių. Replikavo: „Negi mes nemokame skaityti priimtų savo sprendimų“. 

Pasak A. Pečiulio, reikia perskaityti metodiką, tada ir bus galima tvirtinti. Jo teigimu, dabar 

pažeidžiamas priimtas tarybos sprendimas.  

Adomas Zamulskis sakė, jog to nedarys. Kalbėjo: „Visa tai, ką jūs dabar, Algirdai, pasakėte,  

galėjote, tikrai galėjote pasakyti per Komiteto posėdį. Aišku, dabar galite pasakyti, kad „nebuvau 

įsigilinęs, po Komiteto įsigilinau ir dabar per tarybą sakau“. Pasak jo, dabar per tarybos posėdį 

bandoma skelbti teisingumą, ar kažką tai. Sakė, jog tikisi, kad ateityje bus diskutuojama per 

Komiteto posėdžius, tada nereiks per tarybos posėdžius „atsikasinėti“ protokolų, dokumentų ar 

2017 metai priimtų sprendimų. 

Audrius Klišonis sakė, jog nori priminti, kad Komitetui buvo pateiktas ir kitas siūlymas, 

tačiau jis Komiteto nepasiekė. Pasak mero, minėtas sprendimo projektas buvo teisingas, pagal 

metodikos reikalavimus. „Tačiau, jūs, kaip Komiteto pirmininkas, to nepriėmėte“,- sakė meras. 

Paminėjo, jog alternatyvų siūlymą teikė 7 ar 8 tarybos nariai, tačiau jis nebuvo priimtas. Todėl 

tarybos metu tokie pasisakymai yra galimi. 

Algirdas Pečiulis pastebėjo, jog darbo grupė buvo teisingai suformavusi sprendimo projektą,  

nepažeisdama metodikos. Pasak jo, jis buvo tinkamas, tačiau tarybos metu jis buvo pasikeistas. 

Kalbėjo: „Tada Algirdas Pečiulis įvardijo, kad jokių žvaigždučių negali būti. Ar girdėjo taryba? Aš 

supratau, kad negirdėjo ir balsavo su žvaigždute“. Audrius Klišonis sakė, jog nuomonės išsiskyrė. 

Jis taip pat abejojo, ar bus priimtas teisiškai teisingas sprendimas. Siūlė sprendimo priėmimą atidėti, 

nes nėra aiškumo. 

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 15, 

prieš – 2, susilaikė – 4. Sprendimas priimtas.  

Adomas Zamulskis kalbėjo, jog jis nėra žmogus „orkestras“, kad galėtų spręsti, kas 

juridiškai, teisiškai ar neteisiškai, kam iš tikrųjų prieštarauja ar neprieštarauja. Sakė, kad tiki ir nori 
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tikėti, kad kai vyksta derinimai, ir Vyriausybės atstovas, ir Savivaldybės juristai domisi, skaito, 

todėl nori jis jaustis ramiau.     

Savivaldybės meras paminėjo, jog, ko gero, dėl šito sprendinio kreipsis į Vyriausybės 

atstovą. Sakė, jog mano, kad iš netiesos tiesa negimsta. Priminė, kad ir praeitame tarybos posėdyje 

sakė, kad nėra pateikta informacijos, per kiek laiko gyventojams ir įmonėms bus grąžinta daugiau 

kaip 500 tūkst. eurų permoka. Mero teigimu, šie du momentai jam sukėlė abejonių, todėl jis 

pasisakė prieš.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-300 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2020 - 2022 metais atliktų ir planuojamų 

investicijų derinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-301 pridedamas). 

 

Audrius Klišonis klausė Margaritos Charitonovos, UAB „Plungės šilumos tinklai“ 

generalinės direktorės, kokia dabar yra situacija derybose su NŠG. Pasak jo, kiek jis turi 

informacijos iš LVPA bei VERT, situacija nėra gera. Klausė, gal ji turi geresnių žinių. 

Margarita Charitonova sakė, jog prieš savaitę būtų turėjusi, tačiau šiuo metu UAB „Plungės 

bioenergija“ atšaukė susitarimą dėl kamino nuomos. Pasak jos, rytoj bus dar vienas sutikimas, kurio 

metu bus bandoma derėtis. Kalbėjo: „Tikiuosi, kad ateis į protą“.  

Savivaldybės meras kalbėjo, jog, pasikeitus teisės aktams, paskutinis aukcionas sausio 

mėnesiui turėtų būti skelbiamas iki gruodžio 15 d. Klausė, ar taip. 

Margarita Charitonova sakė, jog taip, tačiau VERT-as rado galimybę, kaip UAB „Plungės 

bioenergija“ „užkurti“ nuo gruodžio 1 d. Kalbėjo: „Kadangi UAB „Plungės bioenergija“ atsisako 

užkurti savo katilus, mes esame ėmęsi įvairių veiksmų tam, kad kuo greičiau išnaudotume biokuro 

pajėgumus“. 

Audrius Klišonis perklausė, ar nėra susitarimo dėl galimybės nuomotis kamino.   

Margarita Charitonova sakė: „Apskritai UAB „Plungės bioenergija“ nutraukė visas derybas 

su mumis“. 

Audrius Klišonis klausė, ar šiuo metu Šilumos tinklai dirba be rezervinio kuro. 

Margarita Charitonova sakė: „Šiuo metu turime, ką turime, dėl UAB „Plungės bioenergija“ 

veiksmų“. 

Audrius Klišonis sakė, jog šildymo sezonui nepasiruošta. 

 

30. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės Vietos veiklos grupės 

dalyvavimui tarptautiniame bendradarbiavimo projekte ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Algirdas Pečiulis nusišalino nuo sprendimo priėmimo.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-302 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo 

Nr. T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-303 pridedamas). 
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32. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“ atleidimas nuo 

nekilnojamojo turto ir žemės nuomos mokesčių. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Rimas Dužinskas replikavo: „Norėtųsi, kad tokie prašymai taptų įpročiu“. Naujam 

bendrovės vadovui palinkėjo optimizuoti įmonės veiklą. Jo nuomone, vadovas tam turi visas 

galimybes. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-304 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas biudžeto 

lėšų perskirstymo pakeitimus. Paminėjo, jog pajamos didinamos 534,294 tūkst. eurų.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-305 pridedamas). 

 

Prieš 34 klausimo svarstymą Audrius Klišonis išsakė pastabą Savivaldybės administracijai. 

Jis teigė, kad šis sprendimo projektas pateiktas pavėluotai, pažeidžiant Savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento 238 punktą. Sakė, kad nenori stabdyti šio klausimo svarstymo, nes sprendimo projektas 

susijęs su hibridiniu mokymu mokyklose. 

Adomas Zamulskis sakė, jog tikrai nenorėjo sprendimo projekto svarstymą perkelti į 

gruodžio mėnesio tarybos posėdį, nes mokykloms perduodama įranga yra reikalinga hibridiniam 

mokymuisi. 

 

34. SVARSTYTA. Sutikimas perimti ilgalaikį materialųjį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-306 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas paminėjo, kad, teikiant sprendimo projektą svarstymui, buvo 

vadovautasi Savivaldybės tarybos veiklos reglamento 244
1
 punktu, kuriuo yra numatoma, kad  

sprendimo projektą galima pateikti ir 24 val. iki Savivaldybės tarybos posėdžio pradžios, jeigu tai 

yra susiję su ekstremalia situacija ar kažkokiais operatyviais klausimais. Sakė, kad šis sprendimo 

projektas nėra norminis, todėl galėjo ir pavėluotai pateikti. 

Audrius Klišonis kalbėjo: „Jeigu laikomės tokių pozicijų, tai, ko gero, jų reikia laikytis 

nuosekliai, nes būtent Savivaldybės tarybos narių teiktas siūlymas ir projekto variantas buvo 

atmestas, remiantis tuo, kad jis yra pateiktas per vėlai. Tai, jeigu mes esame geranoriški vieni kitų 

atžvilgiu, tai, girdėdami šitą siūlymą, turėtumėme būti geranoriški iki galo“. 

 Administracijos direktorius sakė, kad minėtas spendimo projektas buvo atmestas dėl 

Savivaldybės tarybos veiklos reglamento 241 punkto pažeidimo: „Sprendimų projektus pasirašo 

rengėjas, nurodydamas telefono numerį, kuriuo projektą, paskelbus Savivaldybės interneto 

svetainėje, gyventojai galėtų teikti pasiūlymus.“ M. Kauno teigimu, sprendimo projektą pateikusieji 

tarybos narai visi turėjo pasirašyti po juo. Pasak jo, tik dėl to minėtas sprendimo projektas nebuvo 

pasirašytas ir teikiamas Komitetui svarstyti.  

Savivaldybės meras pastebėjo, jog visi žinome, kokioje situacijoje gyvename, todėl rinkti 

parašus yra visiškai juokingas dalykas. 
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Adomas Zamulskis replikavo, jog kai kam reikia rinkti, o kai kam nereikia rinkti parašų.  

 

35.1. Informacijos apie sveikatos priežiūros įstaigų tinklo pokyčius ir jų plėtrai planuoti 

reikalingas investicijas, siekiant sklandžiai ir laiku įgyvendinti sveikatos apsaugos reformą, 

pateikimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis pristatė informaciją apie sveikatos priežiūros įstaigų tinklo 

pokyčius ir jų plėtrai planuoti reikalingas investicijas, siekiant sklandžiai ir laiku įgyvendinti 

sveikatos apsaugos reformą (medžiaga pridedama). 

Raimondas Doviltis klausė, iki kada reikia parengti bei patvirtinti Bendruomenės sveikatos 

centro (toliau – Centras) veiklos nuostatus ir kompetencijų ribas. Teiravosi, kas skirs Centro vadovą 

bei pasirašys sutartis su sveikatos priežiūros bei kitomis įstaigomis.  

Remigijus Mažeika atsakė, kad pirmiausia LR Seimas turi priimti Centro modelį 

reglamentuojančius teisės aktus.  

Audrius Klišonis sakė, kad tai yra padalinio vadovas, todėl sprendimus priima Plungės 

rajono savivaldybės ligoninės (toliau – Ligoninė) direktorius.  

Liudas Skierus paprašė Savivaldybės administracijos direktoriaus Mindaugo Kauno 

pagelbėti Ligoninės vadovui, vykdant pirkimus, investicinius darbus.  

Asta Beierle Eigirdienė pasidžiaugė bendru komandiniu darbu. Siūlė palaukti, kol bus 

priimti nacionalinio lygmens teisės aktai. Taip pat tarybos narė atkreipė dėmesį į tai, jog būtina 

atlikti paskirtus namų darbus.  

 

35. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Julius Nekrašas paprašė į gruodžio mėnesį vyksiančio Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 

posėdžio darbotvarkę įtraukti klausimą diskusijai apie saldžių maisto produktų prekybą iš aparatų, 

įrengtų švietimo įstaigose.  

Gintautas Rimeikis informavo, kad prieš kelerius metus Plungės rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos biuro specialistai vykdė tokių aparatų patikras ir nustatė, kad ten esantys 

maisto produktai nėra kenksmingi sveikatai. Žadėjo dar kartą pasidomėti šiuo klausimu ir surinkti 

informaciją.  

Rimas Dužinskas kreipėsi į Savivaldybės merą su prašymu įvardyti, kuriose Lietuvos 

savivaldybėse bei kuo vadovaujantis, gyventojams ir verslo subjektams yra nustatyti skirtingi tarifai 

už vandens tiekimą bei nuotekų tvarkymą.  

Audrius Klišonis priminė, kad UAB „Plungės vandenys“ planuojama vandenvalos plėtros 

investicija didžiąja dalimi vykdoma dėl išaugusių pramonės įmonių poreikių. Jis sakė, kad ir 

gyventojams gali iškilti klausimas, ar jie už investiciją turi sumokėti tiek pat, kiek verslo subjektai. 

Savivaldybės meras teigė, kad, vadovaujantis LR vietos savivaldos įstatymu bei merui suteiktais 

įgaliojimais, tam, kad sužinotų gyventojų nuomonę dėl šio klausimo, galima surengti gyventojų 

apklausą.  

Pasak Audriaus Klišonio, taryba, priimdama sprendimą dėl tarifų nustatymo, galės 

atsižvelgti į apklausos rezultatus.  

Audriaus Klišonio teigimu, šis klausimas yra atviras diskusijoms. Jis klausė Rimo Dužinsko, 

ar jis pritaria tam, kad dėl šio klausimo būtų rengiama gyventojų apklausa. 

Rimas Dužinskas atsakė, kad „viešumas dar niekam nepakenkė“.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 

 

 

Posėdžio protokolą rašiusi sekretorė                                                                              Renata Vičienė 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 30 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2021-11-25 

 

Gintautas Aleksa                 - UAB „Mano konkursas“ konsultantas, 

Živilė Bieliauskienė           - Turto skyriaus vedėja, 

Birutė Brogienė                  - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė,  

Margarita Charitonova       - UAB „Plungės šilumos tinklai“ generalinė direktorė, 

Kristina Černeckienė          - Centralizuoto vidaus audito skyriaus vedėja, 

Mantas Česnauskas           - Savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojas, 

Julija Čiuželienė                 - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Inga Daublienė                   - Turto skyriaus vyr. specialistė, 

Laima Jurgutienė                - Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos kontrolieriaus pavaduotoja,  

Jūratė Garčinskaitė - Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja, 

Oresta Gerulskienė             - Savivaldybės gydytoja, 

Liudas Gricius - Žemaičių Kalvarijos seniūnijos seniūnas, 

Nijolė Gurčinė                   - Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos vyr. specialistė, 

Roberta Jakumienė             - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė, 

Danutė Jarašiūnienė           - savivaldybės kontrolierė,  

Tomas Jocys                       - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Jūratė Karalienė                  - Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos centro Pedagoginės  

                                               psichologinės tarnybos  skyriaus vedėja, 

Sandra Kasmauskienė - Plungės turizmo informacijos centro direktorė, 

Mindaugas Kaunas             - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Arvydas Liutika                 - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,   

Remigijus Mažeika            - VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės l. e. direktoriaus pareigas 

Daiva Mažeikienė              - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Gintautas Moška                - UAB „Mano konkursas“ konsultantas, 

Juozas Pabrėža - profesorius, 

Genovaitė Pečkauskienė    - Buhalterinės apskaitos skyriaus vedėja, 

Jurgita Petraitienė              -  Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento  

                                              direktorė, 

Ina Petrauskienė                  - Protokolo skyriaus specialistė,  

Daivutė Petrauskienė - Kulių seniūnijos seniūnė, 

Kristina Petrulevičienė       - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Gintautas Rimeikis             - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas,  

Gabrielė Rachimova           - Kultūros, turizmo ir viešųjų  ryšių skyriaus specialistė,  

Jurgita Saldukienė              - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Daiva Šakinienė - Užimtumo tarnybos Klaipėdos klientų aptarnavimo departamento  

                                              Plungės skyriaus vedėja, 

Robertas Šimkus - Platelių seniūnijos seniūnas, 

Jovita Šumskienė                - Protokolo skyriaus vedėja, 

Vytautas Tumas                 - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas,  

Ingrida Uznevičiūtė            - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių vyr. specialistė, 

Žaneta Vaitkuvienė            - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Dangirutė Vaškienė            - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Alvydas Viršilas                 - Plungės sporto ir rekreacijos centro direktorius, 

Neringa Žilienė                   - Turto skyriaus vyr. specialistė. 

____________________________________ 

 

 


